

01-03-2001

FORM PTO-1595 (modified)

(Rev 6-93)

RECORDATI
PA

101569819

U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE

Patent and Trademark Office

To the Commissioner of Patents and Trademarks: Please record the attached original documents or copies thereof.

1. Name of conveying party(ies):

Deutsche Solvay-Werke GmbH



Additional conveying party(ies) NO

2. Name and address of receiving party(ies):

Solvay Verwaltungs- und Vermittlungs
GmbHHans-Boeckler-Allee 20
30173 Hannover
Federal Republic of Germany

3. Nature of conveyance:

Change of Name

Execution Date:

January 27, 1997

Additional name(s) & address(es) attached? NO

4. Application number(s) or patent number(s):

If this is being filed together with a new application, the execution date of the application is:

A. Patent Application Number(s):

B. Patent Number(s):

4,973,763	4,992,594
4,960,953	5,041,688
5,135,967	5,015,669

Additional numbers attached? NO

5. Name and address of party to whom correspondence concerning document should be mailed:

Richard L. Schwaab
FOLEY & LARDNER
Washington Harbour
3000 K Street, N.W., Suite 500
Washington, D.C. 20007-5109

6. Total number of applications/patents involved: 6

7. Total fee (37 C.F.R. § 3.41): \$240.00

☒ Check Enclosed

Charge to deposit account

8. Deposit account number: 19-0741

DO NOT USE THIS SPACE

9. Statement and signature:

To the best of my knowledge and belief, the foregoing information is true and correct and any attached copy is a true copy of the original document. The Commissioner is hereby authorized to charge any additional recordation fees which may be required in this matter to the above-identified deposit account.

Richard L. Schwaab,
Reg. No. 25,479

Name of person signing

Signature

December 22, 2000

Date

Total number of pages including cover sheet, attachments, and document: 11

01/02/2001 INQUIRY 00000107 4973763

01 FC:581

240.00 DP

PATENT
REEL: 011379 FRAME: 0094

HR B 55230

1

a) Tag der Eintragung und Unterschrift
b) Bemerkungen

Rechtsverhältnisse

Prokura

Vorstand
Persönlich haftende
Gesellschafter
Geschäftsführer
Abwickler

Grund-
oder
Stamm-
kapital
DM

a) Firma
b) Sitz
c) Gegenstand des Unternehmens

7

6

5

4

3

2

a) 28. Sep. 1995
b) Gesellschaftsvertrag
Bl. 1-20 Sdb.

Bisherige Eintragung
beim AG Sollingen unter
HRB 2738.
Zweigniederlassung:
AG Rheinberg HRB 1477.
Auf die Gesellschaft
verschmolzene Unter-
nehmen:
AG Sollingen HRB 1942,
AG München HRB 7127,
AG Düsseldorf
HRB 20786,
AG Offenbach am Main
HRB 5973

Gesellschaft mit beschränkter Haftung, entstanden durch Umwandlung der Deutsche Solvay-Werke Aktiengesellschaft. Der Gesellschaftsvertrag ist am 29. Dezember 1951 festgestellt und seitdem mehrfach geändert und neu gefaßt. Mit der Solvay Deutschland GmbH in Hannover als herrschendem Unternehmen besteht ab 1. Januar 1990 ein Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag. Die Venilia Verwaltungsgesellschaft mbH, Solingen, ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 29. Juni 1993 und der Beschlüsse der Gesellschafterversammlung und der Venilia Verwaltungsgesellschaft mbH vom 29. Juni 1993 mit der Gesellschaft durch Aufnahme verschmolzen. Die Alkor Verwaltungs- und Beteiligungs-GmbH in München ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 31. Mai 1994, des Beschlusses der Gesellschafterversammlung der Alkor Verwaltungs- und Beteiligungs-GmbH vom 31. Mai 1994 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 31. Mai 1994 mit der Gesellschaft durch Aufnahme verschmolzen. Die Neuzeit Heim- und Handwerkerbedarf GmbH in Düsseldorf ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 28. Juli 1994, des Beschlusses der Gesellschafterversammlung der Neuzeit Heim- und Handwerkerbedarf GmbH vom 28. Juli 1994 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 28. Juli 1994 mit der Gesellschaft durch Aufnahme verschmolzen. Die Umwelt-Chemie GmbH in Neu-Isenburg ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 31. Mai 1994 des Beschlusses der Gesellschafterversammlung der Umwelt-Chemie GmbH vom 31. Mai 1994 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung vom 31. Mai 1994 mit der Gesellschaft durch Aufnahme verschmolzen. Die Gesellschaftersammlung vom 11. Januar 1995 hat die Verlegung des Sitzes von Sollingen nach Hannover und die entsprechende Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Absatz 2 (Sitz) beschlossen. Die Gesellschaft hat drei oder mehr Geschäftsführer. Sie wird durch zwei Geschäftsführer gemeinschaftlich oder durch einen Geschäftsführer in Gemeinschaft mit einem Prokuristen gesetzlich vertreten. Alleinvertretungsbefugnis kann erteilt werden. Jochen Bosse ist nicht mehr Geschäftsführer.

Gesamtprokurist für das gesamte Unternehmen:
Heribert Kurtenbach, Haan.
Er vertritt gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen.
Gesamtprokuristen unter Beschränkung auf die Hauptniederlassung:
Dr. Siegfried Rixen, Gysbert van der Smitten, beide Sollingen.
Sie vertreten die Hauptniederlassung jeweils gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen.
Folgende Prokuren sind erloschen:
Karl Schmidt, Klaus Dieter Bredlau, Gisbert Westphal, Jürgen Ortmanns, Werner Schaper, Ulrich May, Dr. Helmut Dillenburg, Rolf Sattler, Karl-Heinz Jahn, Heinrich Gerhard, Horst Dörsenbach, Heinz Fauseweh, Hartmut Krüger, Volker Eisenlohr, Udo Knepper, Erwin Peters, Hanns-Peter Sporn, Dr. Peter Jebe, Guy Pierre Fries, Dr.-Ing. Klaus Meyer, Hubert Fohrenbach, Norbert Schröder, Dr.-Ing. Helmut Schneider, Rainer Bräu, Jürgen Rogmann, Degenhardt Müller, Dr. Jürgen Hübnier und Dankwart Hüffmeier.

Diplom-Ingenieur
Henri Lefebvre,
Hannover;
Diplom-Kaufmann
Dr. rer. pol.
Bernd Jürgen
Tiesche,
Solingen;
Diplom-Ingenieur
Ludger Krähling,
Hannover

185.000.000
DM

a) Deutsche Solvay-Werke
Gesellschaft mit beschränkter Haftung
b) Hannover
In Rheinberg besteht eine Zweigniederlassung unter der Firma "Deutsche Solvay-Werke Gesellschaft mit beschränkter Haftung Zweigniederlassung Rheinberg".
c) Die Erzeugung, die Verwertung und der Vertrieb von Erzeugnissen aus den Bereichen der chemischen Industrie und des Bergbaues und von Erzeugnissen aus benachbarten Fachgebieten sowie der Erwerb, die Errichtung und der Betrieb von Unternehmen, Handels-
geschäften und Anlagen, die mit diesem Zweck zusammenhängen.
Die Gesellschaft ist berechtigt, sich an anderen Unternehmen in jeder geeigneten Form zu beteiligen.

Die unterstrichenen Teile
sind im Register gerötet

HR B 55230

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftende Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
2			Der Geschäftsführer Dr. Bernd Jürgen Tesche wohnt jetzt in Hannover		Die Gesellschafterversammlung vom 11. Mai 1995 hat beschlossen, die §§ 17, 18 des Gesellschaftsvertrages (Zusatzbestimmung betreffend Aufsichtsrat) aufzuheben. Die Gesellschafterversammlung vom 25. Oktober 1995 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in §§ 10 (Jahresabschluß) und 12 (Gesellschafterversammlung) beschlossen.	a) 14. Dezember 1995 <i>Präsident</i> b) Gesellschaftsvertrag Bl. 36-7 Sdb.
3			Dipl.-Ing. Jacques Thoenen, Hannover		Henri Lefebvre ist nicht mehr Geschäftsführer. Jacques Thoenen ist zum Geschäftsführer bestellt.	a) 12.02.1996 <i>Präsident</i>
4					Auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 27. August 1996, dem die jeweiligen Gesellschafterversammlungen am gleichen Tage zugestimmt haben, ist die Gesellschaft als übernehmende Gesellschaft mit der CURATIO Versicherungsvermittlungs- und Grundstücksverwaltungs-Gesellschaft mbH in Hannover (übertragende Gesellschaft) verschmolzen (Verschmelzung durch Aufnahme nach § 2 Nr. 1, §§ 4 ff. 46 ff Umwandlungsgesetz vom 28. Oktober 1994).	a) 14. Oktober 1996 <i>J. Thoenen</i> b) Übertragende Gesellschaft: HRB 54938
5			Gesamtprokurist: Alfred Schlüter, Stadthagen Er vertritt gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen.			a) 19. Dezember 1996 <i>J. Thoenen</i>

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftende Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
6	a) Solvay Verwaltungs- und Vermittlungs GmbH c) die Verwaltung und Verwertung von Grundvermögen und sonstigen Vermögensgegenständen; die Verwaltung und Betreuung der Standorte der Solvay-Gruppe in Deutschland; die Durchführung von Vermittlungsgeschäften, insbesondere die Vermittlung von Versicherungen in allen Sparten; die genehmigungspflichtige Vermittlung von Kapitalanlagemöglichkeiten ist ebenso ausgeschlossen wie jedwede Vermittlungstätigkeit, die der behördlichen Genehmigung, etwa nach § 34 c GewO bedarf; das Halten und die Führung von Tochter- und Beteiligungsgesellschaften der Solvay-Gruppe im In- und Ausland.	155 000 DM 155 000 000 DM			Die Gesellschafterversammlung vom 20. Dezember 1996 hat die Änderung der Firma, des Unternehmensgegenstandes und der Vertretungsregelung sowie die Neufassung des Gesellschaftsvertrages beschlossen. Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinschaftlich oder durch einen Geschäftsführer in Gemeinschaft mit einem Prokuristen vertreten. Alleinvertretungsbefugnis kann erteilt werden, ebenso die Befugnis, die Gesellschaft bei der Vornahme von Rechtsgeschäften mit sich selbst (im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten) zu vertreten (Befreiung von den Beschränkungen des § 181 BGB).	a) 27. Januar 1997 b) Gesellschaftsvertrag Bl. 9 - 101 Sdb.
7					Die Gesellschafterversammlung vom 20. Dezember 1996 hat die vereinfachte Herabsetzung des Stammkapitals um 30.000.000,-- DM auf 155.000.000,-- DM und die entsprechende Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 6 (Stammkapital) beschlossen, und zwar zum Zwecke der Durchführung der Abspaltung zur Neugründung folgender Gesellschaften: Solvay Kunststoffe Holding GmbH, Solvay Salz Holding GmbH und Solvay Verarbeitung Verwaltungs- und Beteiligungs GmbH, alle mit Sitz in Hannover.	a) 03. März 1997 b) Gesellschaftsvertrag Bl. 12-12 Sdb. Stammkapitalziffer in Spalte 3 wegen eines Schreibversatzes von Amts wegen in "155.000.000,--" berichtigt am 06. März 1997. <i>Gl</i>

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftender Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
8					Auf Grund des Ausgliederungsplans vom 20. Dezember 1996 mit Zustimmung der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tage hat die Gesellschaft als Übertragender Rechtsträger einen Teil ihres Vermögens auf eine neu gegründete Gesellschaft mit beschränkter Haftung übertragen (Spaltung im Wege der Ausgliederung zur Neugründung gemäß § 123 Absatz 3 Nr. 2 Umwandlungsgesetz). Wegen der Einzelheiten wird auf die beim Amtsgericht Hannover eingereichte Unterlagen Bezug genommen. Die neu gegründete Gesellschaft (neuer Rechtsträger) führt die Firma "Solvay Kali-Chemie Holding GmbH" und hat ihren Sitz in Hannover. Auf Grund der Spaltungspläne vom 20. Dezember 1996 mit Zustimmung der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tage hat die Gesellschaft als Übertragender Rechtsträger drei Teile ihres Vermögens auf drei neu gegründete Gesellschaften mit beschränkter Haftung übertragen (Abspaltung zur Neugründung gemäß § 123 Abs. 2 Nr. 2 Umwandlungsgesetz). Wegen der Einzelheiten wird auf die beim Amtsgericht Hannover eingereichten Unterlagen Bezug genommen. Die neu gegründeten Gesellschaften (neue Rechtsträger) führen die Firmen "Solvay Kunststoffe Holding GmbH" bzw. "Solvay Salz Holding GmbH" bzw. "Solvay Verarbeitung Verwaltungs- und Beteiligungs GmbH" und haben ihren Sitz jeweils in Hannover.	a) 13. März 1997 <i>[Signature]</i> b) neue Rechtsträger: HRB 56084 (Solvay Kali-Chemie Holding GmbH) HRB 56082 (Solvay Kunststoffe Holding GmbH) HRB 56081 (Solvay Salz Holding GmbH) HRB 56083 (Solvay Verarbeitung Verwaltungs- und Beteiligungs GmbH)
9			Dipl.-Kaufmann Michael Thylmann, Hannover			a) 20. Juli 1999 <i>[Signature]</i>
10		79 254 000,- Euro			Die Gesellschafterversammlung vom 12. Mai 1999 hat beschlossen, das Stammkapital von bisher 155 000 000,- DM auf 79 250 241,59 Euro umzustellen, sodann das Stammkapital um 3 758,41 Euro auf 79 254 000,- Euro zu erhöhen und den Gesellschaftsvertrag in §§ 6 (Stammkapital), 16 Absatz 3 (Stimmrecht) sowie 17 (Jahresabschluss) zu ändern.	a) 8. Juli 1999 <i>[Signature]</i> b) Gesellschaftsvertrag Bl. 185 - 190 Sbb.

I, Stella Joan Catherine STOTHART,
translator to RWS Group plc, of Europa House, Marsham Way, Gerrards Cross,
Buckinghamshire, England, hereby declare that I am conversant with the English and German
languages and am a competent translator thereof. I declare further that to the best of my
knowledge and belief the following is a true and correct translation of the accompanying
documents in the German language.

Signed this 10th day of April 2000

A handwritten signature in cursive script, appearing to read 'S J C Stothart'.

S. J. C. STOTHART

For and on behalf of RWS Group plc

	Company name Registered office Object of the enterprise	Initial or share capital DM	Board General partners Directors Liquidators	Procura holders	Legal constitution	a) Date of entry and signature b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
1	<u>Deutsche Solvay-Werke</u> <u>Gesellschaft mit</u> <u>beschränkter Haftung</u> Hanover In Rheinberg there is a branch establishment having the company name "Deutsche Solvay- Werke Gesellschaft mit beschränkter Haftung Zweigniederlassung Rheinberg". The production, exploitation and distribution of products from the chemical industry and mining sectors and of products from neighboring fields and the acquisition, formation and operation of enterprises, business concerns and facilities associated with this purpose. The company is entitled to participate in other enterprises in any suitable form.	DM 185.000.000	<u>Henri Lefebvre</u>, graduate engineer, Hanover; Dr. rer. pol. Bernd Jürgen Tesche, business studies graduate, Solingen; <u>Ludger Krählings</u>, graduate engineer, Hanover	Collective procura holder for the entire company: Heribert Kurtenbach, Haan. He represents the company together with a director or another procura holder. Collective procura holders restricted to the principal place of business: Dr. Siegfried Rixen, Gysbert van der Smissen, both from Solingen. They each represent the principal place of business together with a director or another procura holder. The following procuras are terminated: <u>Karl Schmidt, Klaus Dieter Bredlau, Gysbert</u> <u>Westphal, Jürgen Ortmanns, Werner</u> <u>Schaper, Ulrich May, Dr. Helmut</u> <u>Dillenburger, Rolf Sattler, Karl-Heinz Jahn,</u> <u>Heinrich Gerhard, Horst Dörsenbach, Heinz</u> <u>Fauseweh, Hartmut Krüger, Volker</u> <u>Eisenlohr, Udo Knepper, Erwin Peters,</u> <u>Hanns-Peter Spönn, Dr. Peter Jebe, Guy</u> <u>Pierre Fries, Dr.-Ing. Klaus Meyer, Hubert</u> <u>Fohrenbach, Norbert Schröder, Dr.-Ing.</u> <u>Helmut Schneider, Rainer Bräu, Jürgen</u> <u>Rohmann, Degenhardt Müller, Dr. Jürgen</u> <u>Hübner und Dankwart Hufmeier.</u>	Limited liability company formed by transformation of Deutsche Solvay- Werke Aktiengesellschaft. The shareholders' agreement was concluded on December 29, 1951 and has since been amended and revised numerous times. With Solvay Deutschland GmbH in Hanover as the controlling company, a control and profit transfer agreement has been in force since January 1, 1990. Venilia Verwaltungsgesellschaft mbH, Solingen, merged with the company on the basis of the merger agreement dated June 29, 1993 and of the resolutions of the meeting of shareholders and of Venilia Verwaltungsgesellschaft mbH on June 29, 1993. Alkor Verwaltungs- und Beteiligungs-GmbH in Munich merged with the company on the basis of the merger agreement dated May 31, 1994, of the resolution of the meeting of shareholders of Alkor Verwaltungs- und Beteiligungs-GmbH on May 31, 1994 and of the resolution of the meeting of shareholders on May 31, 1994. Neuzett Heim- und Handwerkerbedarf GmbH in Düsseldorf merged with the company on the basis of the merger agreement dated July 28, 1994, of the resolution of the meeting of shareholders of Neuzett Heim- und Handwerkerbedarf GmbH on July 28, 1994 and of the resolution of the meeting of shareholders on July 28, 1994. Umwelt-Chemie GmbH in Neu-Isenburg merged with the company on the basis of the merger agreement dated May 31, 1994, of the resolution of the meeting of shareholders of Umwelt-Chemie GmbH on May 31, 1994 and of the resolution of the meeting of shareholders on May 31, 1994. The meeting of shareholders on January 11, 1995 passed the resolution to move the registered office from Solingen to Hanover and to make the corresponding amendment to § 1 (2) (Registered office) of the shareholders' agreement. The company has three or more directors. It is legally represented by two directors jointly or by one director together with one procura holder. Individual representative authority may be granted. <u>Jochem Bosse is no longer a director.</u>	a) Sept. 28, 1995 [Signature] b) Shareholders' agreement, pp. 13-20 SV. Previous registration with District Court of Solingen under HRB 2738. Branch: District Court of Rheinberg HRB 1477. Enterprises which have merged with the company: District Court of Solingen HRB 1942, District Court of Munich HRB 7127, District Court of Düsseldorf HRB 20786, District Court of Offenbach am Main HRB 5973
					The underlined sections are in red in the register	Continued overleaf

	Initial or share capital DM	Board General partners Directors Liquidators	Procura holders	Legal constitution	a) Date of entry and signature b) Notes
	3	4	5	6	7
		The director Dr. Bernd Jürgen Teschke now lives in Hanover		The meeting of shareholders on May 11, 1995 passed the resolution to remove §§ 17, 18 of the shareholders' agreement (Additional provision regarding the supervisory board). The meeting of shareholders on October 25, 1995 passed the resolution to amend §§ 10 (Annual financial statement) and 13 (Meeting of shareholders) of the shareholders' agreement.	a) December 14, 1995 [Signature] b) Shareholders' agreement pp. 31-37 SV
		Jacques Thoele, graduate engineer, Hanover		Henri Lefebvre is no longer a director. Jacques Thoele is appointed as a director.	a) 02.12.1996 [Signature]
				On the basis of the merger agreement dated August 27, 1996 which was approved by the respective meetings of shareholders on the same day, the company, as acquiring company, has merged with CURATIO Versicherungsvermittlungs- und Grundstückverwaltungs-Gesellschaft mbH in Hanover (transferring company) (merger pursuant to § 2 (1), §§ 4 et seq., 46 et seq. of the Company Transformation Act of October 28, 1994).	a) October 14, 1996 [Signature] b) Transferring company: HRB 54938
			Collective procura holder: Alfred Schlüter, Stadthagen He represents the company together with a director or another procura holder.		a) December 19, 1996 [Signature]
					Continued on page 2

	Initial or share capital DM	Board General partners Directors Liquidators	Procura holders	Legal constitution	a) Date of entry and signature b) Notes
2	3	4	5	6	7
Solvay Verwaltungs- und Vermittlungs GmbH The management and exploitation of real estate and other items of property; the management and care of Solvay Group sites in Germany; carrying out agency business, particularly the arrangement of insurance in all sectors; arrangement, subject to approval, of capital investment possibilities is excluded along with any agency activity which requires official approval, such as pursuant to § 34c of the Industrial Code; the ownership and management of subsidiaries and holding companies of the Solvay Group in Germany and abroad.				The meeting of shareholders on December 20, 1996 passed the resolution to change the company name, the object of the enterprise and the representation regulations and to revise the shareholders' agreement. The company has one or more directors. If only one director is appointed, he represents the company alone. If more than one director is appointed, the company will be represented by two directors jointly or by one director together with one procura holder. Individual representative authority may be granted, as may the authority to represent the company in legal transactions with oneself (in one's own name or as representative of a third party) (release from the restrictions of § 181 of the German Civil Code).	a) January 27, 1997 [Signature] b) Shareholders' agreement pp. 92-101 SV.
	DM 155.000 DM 155.000.000			The meeting of shareholders on December 20, 1995 passed resolution on the simplified reduction of the share capital by DM 30.000.000. -- to DM 155.000.000 -- and the corresponding amendment to § 6 (Share capital) of the shareholders' agreement, specifically to carry out a division for the new formation of the following companies: Solvay Kunststoffe Holding GmbH, Solvay Salz Holding GmbH and Solvay Verarbeitung Verwaltungs- und Beteiligungs GmbH, each having their registered office in Hanover.	a) March 03, 1997 [Signature] b) Shareholders' agreement pp. 112-[illegible] SV Share capital figure in col. 3 corrected to "155.000.000. --" due to a typing error ex officio on March 06, 1997. [Signature]

Continued overleaf

		Initial or share capital DM	Board General partners Directors Liquidators	Procura holders	Legal constitution	a) Date of entry and signature b) Notes
	2	3	4	5	6	7
					On the basis of the disincorporation plan dated December 20, 1996 with the approval of the meeting of shareholders on the same day, the company, as transferring legal entity, has transferred a portion of its assets to a newly formed limited liability company (division by way of disincorporation for formation of a new company pursuant to § 123 (3) (2) of the Company Transformation Act). On account of the details, reference is made to the documents submitted to the District Court of Hanover. The newly formed company (new legal entity) has the company name "Solvay Kali-Chemie Holding GmbH" and has its registered office in Hanover. On the basis of the division plans dated December 20, 1996 with approval of the meeting of shareholders on the same day, the company, as transferring legal entity, has transferred three portions of its assets to three newly formed limited liability companies (division for the formation of a new company pursuant to § 123 (2) (2) of the Company Transformation Act). On account of the details, reference is made to the documents submitted to the District Court of Hanover. The newly formed companies (new legal entities) have the company names "Solvay Kunststoff Holding GmbH", "Solvay Salz Holding GmbH" and "Solvay Verarbeitung Verwaltungs- und Beteiligungs GmbH" respectively and each has its registered office in Hanover.	a) March 13, 1997 [Signature] b) New legal entities: HRB 56084 (Solvay Kali-Chemie Holding GmbH) HRB 56082 (Solvay Kunststoffe Holding GmbH) HRB 56081 (Solvay Salz Holding GmbH) HRB 56083 (Solvay Verarbeitung Verwaltungs- und Beteiligungs GmbH)
			Michael ThyImann, business studies graduate, Hanover		<u>Ludger Krählhing is no longer a director.</u> Michael ThyImann is appointed as a director.	a) July 23, 1998 [Signature]
		79 254 000.- Euro			The meeting of shareholders on May 12, 1999 passed the resolution to convert the share capital of hitherto DM 155 000 000.- to 79 250 241.59 Euro and then to raise the share capital by 3 758.41 Euro to 79 254 000.- Euro and amend §§ 6 (Share capital), 16 (3) (Voting rights) and 17 (Annual financial statement) in the shareholders' agreement.	a) July 8, 1999 [Signature] b) Shareholders' agreement pp. 189-198 SV

It is certified that this photocopy
is a complete reproduction of the
entries in the Commercial and
Associations Register.
Hanover, March 14, 00
[signature]
Court Clerk
as Registrar at the
District Court Register Office

[Stamp:
District Court
Hanover]

[Stamp:
District Court
Hanover]